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PROTOKÓŁ NR LXX/2023 

z LXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 31 marca 2023 r. 

 

Obrady LXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się stacjonarnie na Sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Głogówku. 

Obrady rozpoczęto 31-03-2023 o godz. 08:07, a zakończono o godz. 08:54 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 członków: 

1. Marcin Kus 

2. Józef Kowaś 

3. Tomasz Nosol 

4. Róża Zgorzelska 

5. Mariusz Wdowikowski 

6. Grzegorz Thiel 

7. Joachim Sobek 

8. Piotr Samson 

9. Bogusława Poremba 

10. Fabian Patron 

11. Jerzy Kunert 

12. Bernard Dembczak 

13. Ewelina Barton 

14. Grzegorz Han 

 

Pozostałe osoby biorące udział w obradach:  

1. Burmistrz Głogówka – Piotr Bujak 

2. Skarbnik Gminy – Alina Janik  

3. Sekretarz Gminy – Karolina Fiutka 

4. Dyrektor Centrum Kultury w Głogówku – Irena Sołtysek 

5. Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Maciej Kruszewski 

6. Naczelnik Wydziału Ekonomicznego, Oświaty i Zdrowia – Jacek Nalepa 

 

Otwarcia i przeprowadzenia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku 

Jerzy Kunert. Następnie przystąpił do stwierdzenia Quorum. Na 15 Radnych obecnych było 14. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów Mariusz 

Wdowikowski zwrócił się z wnioskiem wypracowanym podczas Komisji Wspólnej o usunięcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowisko kierownicze w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Głogówek oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli.  
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Przystąpiono do głosowania jawnego poprzez podniesienie ręki w sprawie usunięcia z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Głogówek oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusława Poremba, Mariusz Wdowikowski, Bernard Dembczak, Grzegorz Thiel, 

Fabian Patron, Grzegorz Han, Joachim Sobek, Józef Kowaś, Jerzy Kunert, Ewelina Barton, 

Marcin Kus, Tomasz Nosol 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Piotr Samson, Róża Zgorzelska 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

 

  

Burmistrz Głogówka Piotr Bujak zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Głogówek (obręby: 

Głogówek, Winiary, Wielkie Oracze) wraz z przysiółkiem Głogowiec (obręb Głogowiec) gm. 

Głogówek, woj. Opolskie.  

 

Przystąpiono do głosowania jawnego poprzez podniesienie ręki w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Głogówek 

(obręby: Głogówek, Winiary, Wielkie Oracze) wraz z przysiółkiem Głogowiec (obręb 

Głogowiec) gm. Głogówek, woj. Opolskie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusława Poremba, Mariusz Wdowikowski, Piotr Samson, Bernard Dembczak, 

Grzegorz Thiel, Fabian Patron, Grzegorz Han, Róża Zgorzelska, Joachim Sobek, Józef 

Kowaś, Jerzy Kunert, Ewelina Barton, Marcin Kus, Tomasz Nosol 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 
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Ad.1d) Uchwalenie porządku obrad (08:10) 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) odtworzenie hymnu państwowego, 

c) stwierdzenie Quorum,  

d) uchwalenie porządku obrad,  

e) przyjęcie projektu protokołu z LXIX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 24 lutego 

2023 r.  

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Sprawozdanie z funkcjonowania gminnej gazety „Życie Głogówka” za 2022 r.  

4. Informacja nt. gospodarki wodno-ściekowej.  

5. Rozpatrzenie projektów uchwały:  

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,  

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 2023-

2037,  

c) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Głogówek w 2023 roku,  

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody Alei Lipowej w 

Głogówku,  

e) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 

Młodzieży,  

g) w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych,  

h) w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbiór osadów z przydomowych 

oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Głogówek, 

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Głogówek (obręby: Głogówek, 

Winiary, Wielkie Oracze) wraz z przysiółkiem Głogowiec (obręb Głogowiec) gm. 

Głogówek, woj. Opolskie. 

 

6. Wolne wnioski i informacje.  

7. Zakończenie LXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku.  

 

Przewodniczący zapytał o uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad. Uwag nie 

zgłoszono w związku z czym przystąpiono do głosowania.  
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Józef Kowaś, Bernard Dembczak, Marcin Kus, Grzegorz Han, Fabian Patron, 

Grzegorz Thiel, Ewelina Barton, Róża Zgorzelska, Jerzy Kunert, Mariusz Wdowikowski, Piotr 

Samson, Joachim Sobek, Tomasz Nosol, Bogusława Poremba 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

 

a) Ad. 1e) przyjęcie projektu protokołu z LXIX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z 

dnia 24 lutego 2023 r. (08:14) 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi lub pytania do projektu protokołu. Uwag nie zgłoszono w 

związku z czym przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Jerzy Kunert, Józef Kowaś, Bernard Dembczak, Ewelina 

Barton, Grzegorz Han, Marcin Kus, Piotr Samson, Bogusława Poremba, Tomasz Nosol, Fabian 

Patron, Joachim Sobek, Róża Zgorzelska, Grzegorz Thiel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt protokołu został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 2.  Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. (08:15) 

 

Głos zabrał Burmistrz Głogówka Piotr Bujak, który uzupełnił przekazaną wcześniej 

informację. Wyjaśnił, że w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Opolskiego podpisana 

została umowa pomiędzy Samorządem Województwa Opolskiego, a stroną rządową 

reprezentowaną przez Wiceministra Infrastruktury Rafała Webera na dofinansowanie budowy 

obwodnicy Głogówka w kwocie 28,5 mln zł. Według zawartych w umowie zobowiązań 

obwodnica powinna powstać do II lub III kwartału 2028 r.  Ponadto poinformował, że 

podpisana została umowa na modernizację dróg na osiedlu Winiary i rewitalizację murów 

miejskich. Ogłoszony został drugi przetarg na budowę ulicy Jana Cybisa, ponieważ podczas 

pierwszego przetargu część ofert musiała zostać odrzucona ze względów formalnych podjęto 

decyzję o powtórzeniu przetargu. Kompletowana jest dokumentacja po zakończonym przetargu 

na przebudowę przy Szkole Podstawowej w Racławicach Śląskich, a także ogłoszono drugi 

przetarg po wznowieniu promesy na modernizację stadionu miejskiego Fortuna. Uzupełnił 

również informację w zakresie treści wprowadzonej autopoprawki do projektu uchwały  
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w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023, która zabezpiecza środki w kwocie 20 tys. zł 

na rewitalizację skweru przy Placu Wolności w Głogówku. Na koniec powiadomił, że udało 

się zdynamizować rozmowy z firmą Tauron Nowe Technologie w sprawie modernizacji 

oświetlenia ulicznego na oprawy LED. Trwają ostatnie rozmowy dotyczące podpisania umowy 

i zostanie ona zawarta na okres długoterminowy tj. 6 lat z  serwisem podwyższonego standardu. 

Zgodnie z analizą przeprowadzoną przez firmę Tauron w okresie obowiązywania umowy 

poniesiony koszt wymiany oświetlenia powinien się zbilansować dzięki uzyskanym 

oszczędnościom, ponieważ zużycie energii elektrycznej sieci będzie o 55-60% niższe,  

a w optymalnym wariancie pozwoli na uzyskanie nawet 100 tys. zł oszczędności na przestrzeni 

tego czasu. Wymiana oświetlenia w gminie Głogówek nastąpi w ciągu 6 miesięcy od daty 

podpisania umowy i jeśli umowę uda się podpisać w najbliższym miesiącu to już jesienią  

w okresie zwiększonego użytkowania oświetlenia ulicznego uzyskamy pierwsze oszczędności.   

 

Przewodniczący zapytał o uwagi lub pytania. Uwag nie zgłoszono, wobec czego informację 

przyjęto do wiadomości.  

 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z funkcjonowania gminnej gazety „Życie Głogówka” za 2022 r. 

(08:28) 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do sprawozdania. Uwag nie zgłoszono, wobec czego 

przystąpiono do głosowania. 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bernard Dembczak, Ewelina Barton, Marcin Kus, Jerzy Kunert, Bogusława 

Poremba, Józef Kowaś, Grzegorz Han, Mariusz Wdowikowski, Joachim Sobek, Fabian 

Patron, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Grzegorz Thiel, Róża Zgorzelska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem  
 

 

 

Ad. 4. Informacja nt. gospodarki wodno-ściekowej (08:29) 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do sprawozdania. Uwag nie zgłoszono, wobec czego 

przystąpiono do głosowania. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Bernard Dembczak, Jerzy Kunert, Ewelina Barton, Marcin Kus, Grzegorz Han, 

Bogusława Poremba, Joachim Sobek, Piotr Samson, Józef Kowaś, Tomasz Nosol, Mariusz 

Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Fabian Patron, Róża Zgorzelska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem  
 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie projektów uchwał: (08:29) 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023, (08:30) 

 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bernard Dembczak, Mariusz Wdowikowski, Józef Kowaś, Róża Zgorzelska, Marcin 

Kus, Bogusława Poremba, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Tomasz Nosol, Piotr Samson, 

Grzegorz Han, Ewelina Barton, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 2023-

2037, (08:31)  
 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 
 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Nosol, Mariusz Wdowikowski, Józef Kowaś, Grzegorz Han, Bogusława 

Poremba, Róża Zgorzelska, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Marcin Kus, Grzegorz Thiel, 

Jerzy Kunert, Fabian Patron, Piotr Samson, Ewelina Barton 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

c) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Głogówek w 2023 roku, 

(08:32) 

 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 
 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 
 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Bogusława Poremba, Piotr Samson, Marcin Kus, 

Tomasz Nosol, Róża Zgorzelska, Ewelina Barton, Grzegorz Han, Grzegorz Thiel, Jerzy Kunert, 

Fabian Patron, Mariusz Wdowikowski, Joachim Sobek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody Alei Lipowej w 

Głogówku, (08:34) 

 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 
 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Róża Zgorzelska, Grzegorz Thiel, Grzegorz Han, 

Bogusława Poremba, Bernard Dembczak, Piotr Samson, Mariusz Wdowikowski, Marcin Kus, 

Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

e) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci i Młodzieży, (08:35) 

 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 
 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 
 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Piotr Samson, Bernard Dembczak, Bogusława Poremba, Róża Zgorzelska, Mariusz 

Wdowikowski, Józef Kowaś, Ewelina Barton, Grzegorz Han, Tomasz Nosol, Jerzy Kunert, 

Fabian Patron, Marcin Kus, Joachim Sobek, Grzegorz Thiel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

g)  w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, (08:36) 

 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 
 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Róża Zgorzelska, Bernard Dembczak, Piotr Samson, Józef Kowaś, Ewelina Barton, 

Bogusława Poremba, Grzegorz Han, Marcin Kus, Tomasz Nosol, Mariusz Wdowikowski, 

Fabian Patron, Jerzy Kunert, Joachim Sobek, Grzegorz Thiel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

h) w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbiór osadów z 

przydomowych oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Głogówek, (08:39) 

 

Przewodniczący poinformował o opinii Komisji Wspólnej:  

• opinia pozytywna, projekt uchwały przyjęty JEDNOGŁOSNIE, 13 ZA 
 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 
 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Józef Kowaś, Bogusława Poremba, Grzegorz Han, Marcin Kus, Bernard Dembczak, 

Ewelina Barton, Grzegorz Thiel, Piotr Samson, Mariusz Wdowikowski, Joachim Sobek, Fabian 

Patron, Tomasz Nosol, Róża Zgorzelska, Jerzy Kunert 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

 

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Głogówek (obręby: Głogówek, 

Winiary, Wielkie Oracze) wraz z przysiółkiem Głogowiec (obręb Głogowiec) gm. 

Głogówek, woj. Opolskie (08:41)  

 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 
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Wyniki imienne: 

ZA (13): Józef Kowaś, Ewelina Barton, Piotr Samson, Bernard Dembczak, Tomasz Nosol, 

Grzegorz Han, Bogusława Poremba, Grzegorz Thiel, Róża Zgorzelska, Fabian Patron, Marcin 

Kus, Jerzy Kunert, Mariusz Wdowikowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2): Joachim Sobek, Jan Hojdem 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. 6. Wolne wnioski i informacje. (08:42) 

 Burmistrz Głogówka Piotr Bujak zaprosił radnych Rady Miejskiej w Głogówku do 

wspólnych oględzin w ramach Komisji Wspólnej na oczyszczalni ścieków w Głogówku po 

dokonanej modernizacji.  

 

Przewodniczący poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali na skrzynki 

mailowe: 

- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie, 

- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 

2022, 

- Informację dot. wykonywania prac społecznych przez nieletnich. 

 
  

 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Głogówku Bogusława Poremba zwróciła się  

z wnioskiem dotyczącym utrzymania porządku na terenie gminy Głogówek. Zaznaczyła, że 

przy nowopowstałym punkcie sklepu „Żabka” zaobserwowała nagromadzenie dużej ilości 

odpadów, które znacząco wpływają na pogorszenie estetyki miasta. Ponadto na słupach 

energetycznych rozwieszone zostały ulotki firmy zajmującej się dystrybucją artykułów 

chemicznych z Niemiec informujące o zaplanowanym kiermaszu, który nie odbył się  

w wyznaczonym terminie, a plakaty informacyjne nie zostały usunięte.  

 Burmistrz Głogówka zapewnił, że gmina podejmie odpowiednie kroki związane  

z uporządkowaniem odpadów nagromadzonych przy sklepie „Żabka” i odniósł się do 

podobnego problemu zaobserwowanego przy punkcie gastronomicznym zlokalizowanym przy 

dworcu PKS w Głogówku. Zaznaczył, że gmina dąży do utrzymania porządku i czystości na 

terenie miasta. Poinformował także, że słupy energetyczne należą do innych podmiotów, 

dlatego konieczne będzie wystąpienie do właściwego podmiotu o zachowanie ich estetyki. 

Ponadto skierował prośbę do radnych, aby na bieżąco informowali o zaobserwowanych 

ogniskach dzikich wysypisk śmieci, które pojawiają się na terenie naszej gminy.  

 Radny Joachim Sobek skierował zapytanie w zakresie strefy płatnego parkowania dla 

właścicieli pojazdów elektrycznych. 
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 Burmistrz Głogówka wyjaśnił, że właściciele pojazdów elektrycznych mają możliwość 

bezpłatnego parkowania.  

 Radny Bernard Dembczak zwrócił się z zapytaniem, czy gmina uzyskała odpowiedź od 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie skierowanego wniosku 

dotyczącego wydłużenia chodnika wzdłuż drogi krajowej w miejscowości Stare Kotkowice w 

kierunku Głogówka.  

 Burmistrz Głogówka poinformował, że w związku z planowaną budową obwodnicy 

Głogówka wszystkie inwestycje drogowe na terenie naszego miasta zostały wstrzymane, 

dlatego na chwilę obecną gmina nie uzyskała żadnych informacji w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Jerzy Kunert życzył wszystkim mieszkańcom  

i obecnym podczas obrad LXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku szczęśliwych i spokojnych 

Świąt Wielkanocnych spędzonych w gronie rodziny.  

 

Ad. 7. Zakończenie LXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. (08:53) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Jerzy Kunert w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamyka LXX Sesję Rady Miejskiej. 

 Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku 

Jerzy Kunert 

 
 

 

Protokolant 

Magdalena Ostarek  


